
Protokół Nr 12/09 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 11 sierpnia  2009 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie pisma pani M.Osińskiej w sprawie przyczep samochodowych. 
3. Rozpatrzenie protestu mieszkańców ul. Asnyka przeciwko degradacji stanu 

technicznego budynków i drogi dojazdowej. 
4.  Zapoznanie się z odpowiedziami w sprawie skargi H.Kateusz  dot. zamiany 

mieszkania przy ul. Ludowej 6. 
5. Sprawy różne: 

- zapoznanie się z protokołem kontroli Trener Pracy. 
6.   Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1400 posiedzenie „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony porządek posiedzenia, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła pismo pani M.Osińskiej w sprawie usunięcia trzech 
sztuk naczep samochodowych ze wspólnego podwórka przy ul. Klonowej 16. 
Komisja zapoznała się z opinią radcy prawnego Urzędu Miasta, stanowiącą 
załącznik do protokołu. Z uwagi na fakt, że wśród współwłaścicieli nieruchomości 
nie występuje Miasto Białogard, Komisja postanowiła oddalić rozpatrywanie 
pisma w głosowaniu: za-3 (jednogłośnie). Mieszkanka została poinformowana o 
stanowisku Komisji odrębnym pismem, stanowiącym załącznik do protokołu. 
  
Ad 3 

Rozpatrzenie protestu mieszkańców ul. Asnyka przeciwko degradacji stanu 
technicznego budynków i drogi dojazdowej. 

 
Komisja postanowiła wystąpić do merytorycznej Komisji Infrastruktury o 

zajęcie stanowiska w sprawie i przedstawienie dla Komisji Rewizyjnej. 
 

 

Ad 4 

Komisja zapoznała się z odpowiedziami w sprawie skargi H.Kateusz  dot. zamiany 
mieszkania przy ul. Ludowej 6, stanowiącymi załącznik do protokołu. 
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Ad 5 

W sprawach różnych: 
- zapoznanie się z protokołem kontroli Trener Pracy. 

A.Gajlewicz – zgłosił wniosek, aby zaprosić koordynatora projektu „Trener 
pracy”.  

 
Komisja nie otrzymała umowy dot. projektu realizowanego w ramach 

programu „Trener Pracy”, o której przekazanie występowała Przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej. 
 
J.Zięcik – poinformowała o konieczności zapisania w Statucie Miasta sprawy 

informowania Rady o rozpoczęciu i zakończeniu kontroli. 
A.Gajlewicz – poinformował, że opinia Prezesa społeczeństwa romskiego, 

odnośnie pozyskanych 400 tys. zł jest taka, że nie ma za co dziękować Radzie. 
 

Komisja skierowała następujący wniosek do Komisji Infrastruktury, 
stanowiący załącznik do protokołu: 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej uprzejmie prosi o dokonanie przez 
Komisję Infrastruktury i Ochrony Środowiska wizji budynku wynajmowanego 
przez Prywatne Forum Edukacyjne SCHOLAR przy ul. Grunwaldzkiej w 
Białogardzie z prośbą o przedstawienie oceny pod względem ilości istniejących 
pomieszczeń oraz ich wykorzystania. 
 
 

Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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